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The annual Concert to Feed the Need 

has raised nearly $90,000 since 2018 to 
offer meals in the Durham region in 
Ontario, through a network of food 
banks, meal and snack programs, 
shelters, and other social service 
providers. Feed Ontario reports an 
increase of 47 percent in the number of 
employed people using food banks since 
2018. “With the rising cost of food and 
the impact of the pandemic still being 
felt, food bank use is soaring,” says Joe 
Solway, a member of the Rotary Club of 
Bowmanville, which initiated the event. 
Members of six other Rotary clubs also 

sell sponsorships and tickets and 
promote the show, an eclectic mix of pop, 
folk, country, rock, blues, gospel, “and 
maybe this year some opera,” Solway 
says. Media attention surrounding the 
concert and its acclaimed performers 
helped it yield nearly $23,000 in 2023. 
The 2024 event will take place on 8 
December.
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Mengder av julebord for de lystne

JULEBORD og RAKFISK!

Månedsbrevet

Six Rotary clubs collaborates each year
Concert FEED THE NEED yields $23000 to meals 
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1. Øke kunnskapen i 

klubbene gjennom TRF
seminar og  informasjon

2. Øke klubbenes til
skudd til TRF. Målset
ting 100 USD per med
lem per år

3. Gjennomføre gode 
lokale og internasjonale 
prosjekter

4. Distriktet ønsker at 
alle klubber deltar på 
TRFseminar

Temaet "Hvordan dekke det 
fremtidige energibehovet i Øst
fold?" samlet 110 påmeldte til In
terCitymøte på Rudskogen 
Motorsenter. Hovedbudskapet fra 
Fylkesordføreren var "Grønn 
Energi". Østfold Energi sier "vind
kraft" og Tryge Tamburstuen sier 
"ta tilbake kraftmarkedet".  I alle 
fall er atomkraft godt frem i tid.

Takk til arrangementskomiteen!

Klubbenes samarbeid gav oss innsikt
INTERCITY: Østfold behøver GRØNN energi! 

JULEBORD
Skjeberg og Tune Rotaryklubb 
inviterer til julebord på Alf
heim, Skjeberg st.

Julebord på Alfheim
ons 4. desember, kl. 19:00

Invitasjon er sendt ut til alle 
medlemmene. Påmelding og 
betaling gjelder. Redaksjonen 
gleder seg veldig!

JULEBORD
JULEBORD PÅ ALFHEIM
ons 4. desember, kl. 19:00

Skjeberg og Tune Rotaryklubb 
tradisjonelle julebord for med
lemmene på Alfheim i Skjeberg.

JULEBORD
DISTRIKTSJULEBORD

fre 15. november, kl. 19:00

Rotary Distrikt 2260 inviterer til 
julebord for alle i distriktet i 
Gamlebyen på Majoren. 

RAKFISK
RAKFISKAFTEN

tir 12. november, kl. 19:00

Borge Rotaryklubbs årlige rak
fiskaften. Rakfisk, lotteri og ut
deling av utmerkelser.



RAKFISK
Vi behøver ikke si mer. Klubben 
har mange ganger fått diplom for 
flest påmeldte til rakfisk i Borge 
Rotaryklubb.

RAKFISKAFTEN
12. november, kl. 19:00

Invitasjon ligger ut på Rotary
appen og på Facebook. MELD 
DERE PÅ! 
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Månedens leder
Prosjektkomiteen

Prosjektkommiteen består av: 
Leder Rudolf Ervik, Jan Willy 
Damsleth, Per Sundby, Håkon 
Løvaas, Morten Pehrsen og 
Øystein Sandvig.

Vi har hatt et oppstartmøte 
hvor vi samordnet litt tankene fra 
de 2 tidligere klubbene. Det kom 
opp flere aktuelle prosjekter. 
Men vi var enige om at vi ikke 
skulle være for ambisiøse.

Eideprosjektet med gapahuk 
og diverse fasiliteter vil kreve 
mye når vi får komunal 
godkjenning.

Videre har det kommet et 
golfturnerings prosjekt hvor vi 

skal delta med kr. 10000 og 
bidra med synlighet.

Hafslundsalleen vil vi holde 
vedlike også dette året.

Vi undersøker igjen mulig
heten med et konsertopplegg. 
Kontakt med Kolboten Rotary 
som har erfaring med dette.

Ellers så håper jeg på innspill 
fra klubben også.

Ha en fin høst.
Mvh Rudolf 

Vi Gratulerer!
Bursdager i oktober
Hans Kristian Guslund, 70
DagFredrik Reymert, 68

Bursdager i november
Per Inge Magnussen, 70

Redaktørens Røst
Om tid

Kunngjøringer

 Har du tid?
 Ja, men hva skal jeg bruke 

den på?
Et spørsmål med et spørrende 

svar. Vitenskapen er full av tid 
som f.eks. s=v*t. Strekning s er 
lik hastighet v ganger med tiden 
t. Vi kan altså finne ut hvor lang 
tiden må være for at vi kommer 
oss fra der jeg bor og til 
neglestylisten. Eller til Systembo
laget i Strømstad. Og der kan jeg 
si at du kan IKKE kjøre fra Sarps
borg til Strømstad på 20 minut
ter. Jeg har prøvd. Jeg hadde alt 
for liten tid.

Mye tenkning gjøres om for
tiden, dvs. historie og fremtiden 
dvs. det som skal skje. Men hva 
med nuet da? Hvofor er det slik 
at fortiden er så lang bakover og 

fremtiden så lang fremover. Og 
nutiden, øyeblikket, nå, herog
nå, er over før du rekker å tenke?

Noen ganger har du vel hatt 
det slik at du skulle ønske at 
tiden kunne gjort en liten pause 
og du kunne nyte der du akkurat 
der du var? 

Jo, da. Det er fullt mulig. Det 
er bare å trykke lagre så kan du 
hente det frem fra minnet ditt 
akkurat som en datamaskin. 
Tenk på det du. Du har kanskje 
ikke tid til det heller.

Noen sier: Tid finnes ikke. Det 
er en menneskeskap egenskap 
for å kunne overleve.  Det finnes 
kun NUet!

Ta vare på nå. Kommer ikke 
tilbake.

Kalenderen
06.11. Ordføreren  Plan
12.11. Rakfisk, Borge RK
13.11. Kvikkleire
15.11. Distriktsjulebord for alle
20.11. Hessdalenfenomenet
27.11. Fjellklatring Kilmanjaro

Se Web, Rotaryapp og Facebook 
for komplett oversikt. Endringer 
meldes til redaksjonen.

JULEBORD
for hele distriktet

Ja, dette året kjører Sarpsborg 
og Gamlebyen RK på med et jule
bord for hele distriktet på Ma
jorstuen i Gamlebyen.

Distriktsjulebord
15. november, kl. 19:00

Invitasjon ligger ut på Rotary
appen og på Facebook. MELD 
DERE PÅ! 

Ord for dagen

Hygge: En følelse av kos, kom
fort og velvære. Det handler om å 
nyte de enkle gledene i livet, som 
å tilbringe tid med venner og 
familie, tenne stearinlys, eller 
kose seg med en god bok og en 
kopp te. Hygge kan oppleves 
både alene og sammen med 
andre, og det er ofte forbundet 
med en følelse av trygghet og 
tilfredshet. Hvordan liker du å 
skape hygge i hverdagen din?

Av Rudolf Ervik
leder prosjektkomiteen

Av Rune Larsen
redaktør

Fortalt av Kai Brnadstorp på 
klubbmøte den 23.10.2024.

Det var en finansmann som var 
gamler og ble lei av å jobbe i Oslo 
og dro tilbake til Dalom.
 Jeg må jo ha en hest, tenkte 
han.
Så han lette rundt og fikk tak i en 
kjent og berømt gammel traver
hest og betalte 20 tusen for 
hesten og skulle hente etter fem 
dager. Men hesten var skikkelig 
avdanket og fem dager etter så 
var hesten død. Finansmanne 
kom så for å hente hesten.
 Beklager men hesten er død, 

sier selgeren.
Finansmannen tenke seg litt om.
 Jeg tar den allikevel, sa finans
mannen og tok den med seg.
Etter en stund møtte han hestens 
eier igjen
. Hva gjorde du med den?
 Jeg loddet den ut for tusen kr 
loddet.
 Oi! Var det ikke noen som kla
get.
 Jo da, men bare han som vant!

Red: Vi vet Kai B har andre 
gode historier på lager. Kanskje 
han deler...

Månedens gode historie
Kai Brandstorp forteller

https://skjeberg.rotary.no
https://www.facebook.com/groups/skjebergogtunerotary


Fellesmøte med Tune Inner Wheel klubb
Kommunikasjon og mennesker
Klubbmøte 02.10.2024

Dato: 02.10.2024
Tid: 19:0020:00
Sted: Skjeberg adm.bygg
Gjester: Tune Inner Wheel
Fremmøtte, %: 20+12, 46 %
Fødselsdager: 
Møtt i andre: 
Program: Felles møte med Inner 
Wheel

Møtet ble åpnet av presidenten 
som ønsket alle velkommen.Etter 
invitasjon fra Tune Inner Wheel, 
om å ha et felles møte mellom 
klubbene, ble det arrangert møte 
2.okt på Rådhuset Skjeberg.

Tune Inne Wheel hadde 
engasjert Lise Holland som 
foredragsholder fra Brummun
dalMoelven IW. Hun foredro 

over emnet "Kommunikasjon 
mellom mennesker" og viste til 
eksempler i menneskers liv og 
levemåte. Her var det mye til 
ettertanke for hver og en av oss.

Lise Holland er tidligere 
skolelærer og skoleinspektør 
med bredt engasjement i barn, 
ungdom og mennesker sin 
hverdag. Hun er aktiv i 
kommunen sin med arbeide på 
flere plan. Mannen hennes var 
også med og bistod med det 
tekniske. Han er Rotarianer fra 
Brummundal og kom som gjest 
til oss.

Leder i Skjeberg og Tune 
Rotary takket Lise for 
engasjementet.

Underveis i møtet ble vi 
bevertet med kaffe og kaker. 
Tilstede var ca. 30 medlemmer.

Dato: 09.10.2024
Tid: 19:0020:00
Sted: Skjeberg adm.bygg
Gjester: Ingen
Fremmøtte, %: 
Fødselsdager: Ingen
Møtt i andre: Ingen 
Program: Årsmøte med regnskap 
og budsjett

Styremøte har blitt avholdt før 
klubbmøtet. Styret behandlet og 
vedtatt forslag til budsjett.

President Herleik åpnet klubb
møtet 1900 og ønsket alle vel
kommen til årsmøtet. Dagens 
agenda var behandling av 
budsjettet. Regnskapet var tid
ligere fremlagt. Årsmøtet ble 
forklart for åpnet.

Fremlegging av budsjett med 
gjennomgang av postene. Den 
følgende diskusjonen dreide seg 
mest om hva postene inneholdt. 
Det ble også diskutert "Polio +" 

og "Golfprosjektet". Spørsmål ble 
besvart av Herleik. Om Eidet
prosjektet og gapahuken ble det 
opplyst at dette tar tid og at det 
mest sannsynlig kommer neste 
år. Budsjettet ble besluttet ved
tatt. Revisors beretning ble lest 
opp. Valg ble utsatt da valgkomi
teen ikke er klar med kandida
tene. Årsmøtet ble så forklart 
ferdig.

Kai Brandstorp minnet alle på 
at nå er det tid for julemarsipan 
og det blir også muligheter for 
julegavekurv fra Brandstorp 
Gårdsbutikk. Han sa også tydelig 
i fra om påmelding til Intercity 
møtet neste uke. Det var tid til 
overs til medlemspresentasjon. 

Ole Enger var klar og presenterte 
seg godt fra barndom til voksen 
og pensjonist!

President Herleik hevet møtet 
kl. 20:00 og ønsket alle vel hjem 
og velkommen til InterCitymøte.

Årets øyeblikk når budsjettet skal behandles
ÅRSMØTE regnskap og budsjett
Klubbmøte 09.10.2024
Etter en del frem og tilbake om formalia rundt årsmøte 
og budsjett kom det i stand. Årsmøtet ble holdt korrekt 
og budsjettet ble vedtatt med 5,8 kNOK i pluss. 

Sjeldent møte fra en av verdens største kvinneorganisa
sjoner. Vi lærte om hvordan kommunikasjon mellom 
mennesker kunne gjøre oss til bedre mennesker. 

Månedsbrevet • 2024/2025 • Nr. 3 3

Av Anna Grønnerød Av Rune Larsen

Vedtatt budsjett for året 2024/2025.

Ole Sverre Enger holder med
lemspresentasjon.

Budsjettet presenteres! Blir det 
overskudd eller underskudd?

Inner Wheel er en av verdens 
største kvinneorganisasjoner 
med fokus på kvinner og barn. Vi 
er en upolitisk, uavhengig og ikke 
religiøs organisasjon. Vi er en del 
av den store Rotaryfamilien, og 
samarbeider og støtter noen av 
deres prosjekter.  Et Inner Wheel 
år løper fra 1. juli til 30. juni.

Pr. dato er Inner Wheel repre
sentert i 104 land med mer enn 
108.000 medlemmer fordelt på 
176 distrikt. Den første Inner 
Wheelklubben ble startet i 1924 
i Manchester i England.

Inner Wheels formål er: Å  
fremme sant vennskap. Å opp
muntre til personlig hjelpsomhet 
og tjeneste. Å utvikle interna
sjonal forståelse.

Klubbmøter holdes regelmes
sig én gang i måneden. Inner 
Wheelmedlemmer kan besøke 
andre klubber i inn og utland. 
En vesentlig del av klubbenes 
program er interessante og 
varierte foredrag. Tyngdepunktet 
ligger på å skape vennskap og 
forståelse, nasjonalt og interna

sjonalt, mennesker imellom. 
Prinsesse Astrid, Fru Ferner er 
Inner Wheel Norges høye beskyt
ter. Inner Wheel Norge er og har 
vært engasjert i en rekke na
sjonale og internasjonale hjelpe
prosjekter.

Med Rotarybevegelsens 
idealer og prinsipper som 
forbilde ble den første Inner 
Wheel klubben stiftet 10. januar 
1924 i Manchester, UK. 
Margarette Golding var president 
og Mabel Nixon var sekretær.

I 1934 ble Association of Inner 
Wheel Clubs in Great Britain and 
Ireland dannet. I 1947 ble navnet 
forandret til Association of Inner 
Wheel Clubs. I 1962 ble de øvrige 
IWland invitert til å sende egne 
representanter til Associations 
konferanser. 1. juli 1967 ble In
ternational Inner Wheel etablert. 
15. mars 1935 ble Bergen Inner 
Wheel chartret som den første 
klubb i Europa utenfor Storbri
tannia.

Pr. dato er Inner Wheel repre
sentert i mer enn 104 land med 
mer enn 108.614 medlemmer i 
176 distrikter med 3.979 klubber. 
Internasjonal Inner Wheel dag er 
10. januar.

Kilde: innerwheelnorge.org

Redaksjonen sakser litt fra internett:
Hva er Inner Wheel?

Totalt 1.2 millioner. Norge: Ca. 
9500 rotarianere, 275 klubber. 
Distrikt 2260 ca. 1525 
medlemmer fordelt på 45 
klubber. Kilde: Rotary D2260



Hvordan dekke energibehovet i Østfold?
INTERCITY på Rudskogen
Intercitymøte 16.10.2024

Hele 110 interesserte fant vei
en frem til Rudskogen motorsen
ter og de nye lokalene med 
konferansesenter, mingleområde, 
restaurant og garasje! I mottaks
registreringen satt Kai Brand
storp fra Skjeberg og Tune Ro
taryklubb og Heidi Skute Bråten 
fra Sarpsborg Rotaryklubb. Det 
ble anledning til en kopp kaffe og 

mingling rundt baren før foredra
gene startet. Mange av de frem
møtte hadde ikke vært her 
tidligere og var imponert over lo
kalitetene. Senteret var plassert 
slik at vi kunne se rett ned på 
målområdet på banen fra mingle
området. I tillegg var det også en 
stor uteplass på garasjetaket der
som været tillot det.

Presidenten i Rakkestad Ro
taryklubb, Jan Roger Bredesen,  
åpnet samlingen kl. 18:15 og 
ønsket alle velkommen til denne 
energiske kvelden. Vi skal nå få 
svaret på hvordan hvordan Øst
fold skal dekke den fremtidige 
energisituasjonen. Han ønsket 
velkommen til kveldens fore
dragsholdere: Sindre Martinsen
Evje og fylkesordfører Østfold 
Fylkeskommune,  Morten 
Karlsen og direktør for industri
elle eierskap og rammevilkår i 
Østfold Energi og Trygve 
Tamburstuen tidligere statsek
retær for AP.

Til applaus entret Sindre Mar
tinsenEvje podiet. Fylkeskom

mune er største eier av Østfold 
Energi og derfor premissgiver. 
Sindre starter med hovedpoenget 
og det er at det er et stort behov 
for grønn energi. Kunder 
etterpørr grønne produkter og 
produsenter og leverandører 
etterspør således grønn energi.

Hovedmålene er å redusere 
klimagassutslipp med 80 % in
nen 2030 sammenlignet med 
2016. Og produsere minst like 
mye energi som det forbrukes i 
Østfold med en økning på 3000 
GWh med fornybar energi. Innen 
2040 skal energiproduksjon i 
Østfold være fossilfri eller 
avfallsbasert. Østfold bruker i 
dag ca. 11,5 TWh hvor fossil ener
gi er ca. 4,5 TWh.

Hvordan? Samarbeid med næ
ringslivet. Støtteordninger for 
bærekraftig industri. Klima og 
energiomstilling. Fase ut fossil 
energibruk. Energieffektivise
ring. 

Så ble det Østfold Energi sin 
tur ved direktør Morten Karlsen. 
Han starter med å si at Østfold 
Energi eies av Østfold Fylkes
kommune og Østfoldkom
munene i fellesskap. Eierne 
bestemmer innretning og mål. I 
det store er det Hurdals plat
tformen som ligger til grunn for 
utviklingen og prioritering av 
energiproduksjonen. Han gjentar 
også at kundene vil ha grønn 
energi. Utfordringene med 
manglende kraft og utbygging 
vil kunne bety tap av arbeids
plasser, færre nyetableringer og 
tilslutt høyere strømpriser. Han 
gjør også et poeng av at Gyproc 
på Øra fikk siste nettkapasitet. 
Gyproc reklamerer med "Velg 
gips med lavere utslipp" og de er
stattet 16 kTonn årlige CO2 uts
lipp med strøm!

Med vindkraft på land kan vi 
bygge ut raskt. Vindmøllene er 
høye og vingene starter 50 meter 
over den høyeste skogen. I tillegg 
er skogområdene hovedsakelig 
såkalt produksjonsskog hvor 
fremkommelighet er mulig. Han 
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Med temaet "Hvordan dekke det fremtidige energibeho
ver i Østfold" var det dekket for fullsatt sal. Og det ble 
det! Etter fjorårets strømpriser var det smekk fullt. 

Av Rune Larsen

er også innom solkraft som kan
skje kan gi 0,5 TWh og tilslutt 
atomkraft som kan gi 10 TWh 
strøm og 20 TWh varme. Atom
kraft er foreløpig langt fram.

Trygve Tamburstuen inntok 
podiet som sistemann og gikk 
høyt ut. Han skulle fortelle oss 
hvordan vi kunne løse energisi
tuasjonen i Østfold! Vi satt muse
stille med store øyne. Han 
fortsetter. To punkter sier han. 1. 
Norge er Europas energiprodu
sent. 2. Norge er fornybarlandet. 
Det er det fornybare vi skal leve 
av: Jorda, skogen, vannet, havet 
og mineralene. Vi produserer i 
2023 154 TWh. 10 % er vind hvor 
10 % går tapt grunnet lange kab
ler. Netto eksport på 20 TWh. Vi 
har hatt nettoeksport i 53 av 63 
år med utlandskabler. Han 
fortsetter videre om fremtidens 
energiforsyning og kommer inn 
på de samme punkter som Øst
fold Energi nevner. Så tar han for 
deg det dysfunksjonelle strøm
markedet som er skap av oss selv. 
Energiloven i 1990 gjorde strøm 
til en vare. Men: Prisen skal be
stemmes av tilgang og etter
spørsel i NORGE! Her er 
verdikjeden ødelagt med privati
serte børser, strømmeglere og 
utlandskabler. Det er en system
feil at en liten skvett med norsk 
vannkraft i det dysfunksjonelle 

europeiske markedet skal gi oss 
høyste kWh pris i Europa tilbake! 
Hva skal vi så gjøre avslutter 
han? Frikoble norsk vannkraft. 
Kjøpe tilbake kraftbørsene. Re
forhandle de siste kabelavtalene. 
Ta tilbake styringen over de 
offentlig eide kraftselskapene. 
Det er løsningen, mente Tryve 
Taburstuen og bukket.

Stor applaus og president og 
ordstyrer Jan Roger Bredesen 
takket foredragsholderene og åp
net for spørsmål. Flere spørsmål 
ble besvart av alle foredragshol
derene og ordstyrer måtte avslut
te selv om det var fler som hadde 
hendene opp for spørsmål. Fore
dragsholderene fikk så en på
skjønnelse fra Rotary og 
Brandstorp Gårdsbutikk som 
tusen takk for godt foredrag.

Som avslutning ble det en 
orientering og omvisning i lo
kalene av Trond Wulfsberg fra 
Rodskogen Motorsenter. Kl. 
20:30 var arrangementet over og 
arrangementskomiteen ryddet og 
takket alle medhjelperne. Arran
gemantskomiteen bestod av: Jan 
Roger Bredesen fra Rakkestad 
Rotaryklubb, Stein Erik Sund fra 
Fredriksten Rotaryklubb, Trond 
Mageli fra Halden Rotaryklubb, 
Heidi Skute Bråthen fra Sarps
borg Rotaryklubb og Herleik 
Rønningen og Kai Brandstorp fra 
Skjeberg og Tune Rotaryklubb.

Referenten bøyer seg i dypt og 
er mektig impornert over arran
gementets planlegging og 
gjennomføring. Og ikke minst 
påtrykket fra Kai Brandstorp om 
å få folk til å komme!

Rudskogen Motorsenter nye 
VIPsenter.

Kai Brandstorp og Heidi Skute 
Bråten i innsjekkingen.

Foredragsholderne (f.v.): Trygve Tamburstuen, Sindre Martinsen
Evje, Morten Karlsen

Deler av arrangementskomiteen (f.v.): Kai Brandstorp, Stein Erik 
Sund, Jan Roger Bredesen, Trond Mageli, Rotarymedlem fra Vest
fold, Heidi Skute Bråten

Forventningsfulle om strøm
prisen førte til fullsatt sal.

Sindre Martin
senEvje. Fyl
kesordfører og 
eier av Østfold 
Energi.

Morten Karl
sen. Østfold 
Energi. Hva 
gjør vi i Øst
fold. Hva kan 
vi gjøre?

Trygve 
Tamburstuen. 
Kommer med 
godt forslag til 
løsning!



Dato: 23.10.2024
Tid: 18:3020:00
Sted: Skjeberg adm.bygg
Gjester: Ingen
Fremmøtte, %: 25, 58 %
Fødselsdager: Hans K Guslund 
14.10. og DagFredrik Reymert 
22.10.
Møtt i andre: Ingen 
Program: Klubbråd

President Herleik ønsket vel
kommen og startet med med
lemspresentasjon. Denne gang er 
det disse herrene som forteller 
om seg selv: Kay Åge Minge, Per 

Sundby, Per Inge Magnussen og 
Jens Bertrand Grønnerød.

Presidenten ønsket vel
kommen til klubbråd og håpet at 
komitelederne var klare.

Programkomiteen ved Kai 
Brandstorp. Vi hadde innledende 
møte 30.7. med lunsj på 
Brandstorp. Programmet frem til 
jul var ferdig ganske kort. Ideen 
var å bli kjent med hverandre. 
Første post var Eidet og Lense
museet og deretter Minigolf. 
Programmet hittil er ganske 
variert og ser ut som alle er for
nøyde.

InterCity fikk 110 påmeldte. 
Kai engasjerte seg veldig for å få 
påmeldte til InterCity og STRK 
var de som hadde høyest del

takelse. Takk til alle som møtte. 
Vi hadde to forberedende møter 
før programmet kunne publise
res.

Kai gikk gjennom programmet 
frem til jul. Se hele programmet 
på facebook, på websidene eller i 
Rotaryappen. Så over til 2. 
halvår: Møte i komiteen den 11.12 
på butikken. Det blir 2 
bedriftsbesøk, skreiaften og uti
detblå. En ting er veldig viktig i 
år. Vi har 60årsjubileum og 50
årsjubileum som skal planlegges 
og feires. Vi får se på hvor vi blir 
på jubileene. Så blir det dugnad 
på Hafslundsalleen. Marsipan
salg. Vi er oppe i 85 esker, 15 av 
eskene skal til Per Halvorsen og 
demenskoret. Vi skal se om det 
blir Julegavekurver i år også. 

Prosjektkomiteen ved 
Rudolf Ervik. Medlemmer: Per 
Sundby, Jan W Damsleth, 
Morten Pehrsen, Sven Ottar 
Skjeltorp, Øystein Sandvik, 
Egon, Håkon Løvås, Kai 
Brandstorp ved behov. Et møte 
med litt dårlig oppmøte, ny 
runde kommer. Vi har snakket 
om Eidet prosjektet og nestor er 
Dag Gipling. Har ikke skjedd noe 
mer og plasseres frem i tid. 
Hafslundsalleen skal holdes 
vedlike. Kolbotn Rotary har 
snakket om å arrangere noe som 
fremhever synlighet. Konsert 
eller lignende. Askim Rotary har 
noen prosjekter kanskje sammen 
med Røde kors. Per S fortalte om 
golfturnering. 

Omdømmekomiteen ved 
Rune Larsen.

Et komitemøte er holdt. 
Medlemsbrevet vedtatt 
videreført i ny klubb. Referenter 
vaktliste er sendt ut. Program
met publiseres på FB som tid
ligere, på Medlemsnett 
(websidene) og i Rotaryappen. 
Ny logo skal utarbeides.

Fest og kameratskap ved 
Stein Juliussen. Vi har for få 
medlemmer. Skulle vært 8, men 
det fungerer ikke. Opprettholder 
driften med trofaste medlemmer. 
Styret er informert. Jobber på 
bestilling fra programkomiteen. 
Kaffe og klargjøring. Neste uke 
blir det distriktsguvernørbesøk 
og da må alle stille mannsterke. 
Julebordet blir onsdag 4.12. på 
Alfheim. Skreiaften skal også  
bestemmes. Også er det 
jubileumsfesten. Her må vi  
oppnevne en komite.

Valgkomiteen ved Per Frode 
Rismark. Har jobbet og ønsket  
en fra Tune, men det ser 
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Julemarsipanen til alle
Den perfekte julegave til deg, familie og ven-
ner. Leveres av Kai Brandstorps marsipan og 
konfekt import- og eksportforetak.

Hva skjer i klubben? Klubbråd gir svar!
KLUBBRÅD
Klubbmøte 23.10.2024

Klubbrådet gav en god oversikt over hva klubben holder 
på med for øyeblikket og hvilke saker som kan være ak
tuelt for fremtiden. 

Medlemspresentasjon:Kay Åge 
Minge, Per Sundby, Per Inge 
Magnussen og Jens Bertrand 
Grønnerød

vanskelig ut. Da har vi Per Inge 
Magnussen som går på som inn
kommende president.

President Herleik takker komi
teene og minner på at  
Guvernøren kommer og styret og 
komitelederne stiller kl. 18:00.

Rune Larsen minnet om at vi i 
Rotary er "People of action", dvs. 
vi får ting gjort. En tanke om å 
kunne tilby lederopplæring til 
områdets bedrifter med krefter 
fra områdets Rotarymedlemer 
kan tenkes på. Så skal vi også 
huske på å jobbe videre med 

tanken om en avdeling med 
yrkesaktive og en med yrkesmen
torer i klubben. Kai B og Rune 
skal snakke mer om dette.

Rudolf Ervik nevte forslaget 
om å arrangere konsert slik som i 
Kolbotn. Rolf J Strand var i 
Canada hvor de arrangerte løp.  
Vi kan jo lage gåturer og ta 
betalt for det? 

Kai tar en ny vits som han har 
lært.  Vitsen er gjengitt på side 2. 
Alle lo og applauderte !

Presidenten ønsket vel hjem.

Av Rune Larsen

Your time, energy, and a passion to improve your world are all 
you need to get involved with Rotary. Become one of Rotary’s 
people of action or explore the many opportunities we have for 
anyone — whatever your age or interest — who wants to improve 
lives in communities near and far. Connect with a local club to find 
out how you can get involved.
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Distriktsguvernør Marit Liv Solbjørg kommer
GUVERNØRBESØK
Klubbmøte 30.10.2024

Endelig kom guvernøren! Det ble en fin kveld med ut
veksling av erfaring og tips til engasjement. Delige snit
ter ble spist. Guvernørens presentasjon gav mye ny 
informasjon og inspirasjon til utviklingen av klubben.

Dato: 30.10.2024
Tid: 18:0020:00
Sted: Skjeberg adm.bygg
Gjester: Ingen
Fremmøte: 25,  55,5 %
Fødselsdager: Ingen
Møtt i andre: Ingen 
Program: Guvernørbesøk

President Herleik tok i mot 
distriktsguvernør Marit Liv 
Solbjørg kl. 17:50. Formøtet med 
Marit startet kl. 18:00 med styret 
og komitelederne. Marit fikk høre 
hovedpunktene fra alle komite
ene og stilte spørsmål og fikk 
svar. 

Klubbmøtet startet kl. 19:00 
hvor presidenten ønsket vel
kommen til guvernøren og til alle 
medlemmene. Fest og ka
meratskapskomiteen hadde sør
get for oppdekning med hvite 
duker og servering av snitter. 
Herleik foreslo at vi startet med 
serveringen og praten gikk løst 
rundt bordet.

Så var det guvernør Marit Liv 
sin tur og hun startet med å si litt 
om seg selv. Utdannet siv.ing. fra 
NTH i 1987 på linjen Berg A. Er 

nå daglig leder i Insenti Sam
ferdsel AS som jobber med pro
sjekt og byggeledelse. Vi har 11 
ansatte. Styremedlem i Rotary 
Distrikt 2260 og i NORFO. 

Hennes første oppdrag etter 
utdannelsen var som kontroll
ingeniør på Hvalertunnelen i 
19881989 i Statens Vegvesen. 
Hun har også vært med på Vin
terbroNordbytunnelen i 1991
93. Nå jobbes det med Fornebu
banen.

Marit er medlem av Nittedal 
Rotaryklubb siden 2015 og var 
president i 20202021. Leder av 
distriktets Club Visioning fra 
2018 og med i distriktets leder
gruppe fra 2022. 

RI presidentens mål som også 
er distriktets mål er å ha 4 nye 
klubber og 100 nye medlemmer i 
hvert distrikt. Og husk at End 
Polio Now er Rotarys viktigste 
prosjekt fortsatt. 

Rotarys strategiske plan dreier 
seg om fire saker: 1. Øke inn
flytelse, 2.Nå ut til flere, 3. Øke 
engasjementet og 4. Øke tilpas
ningsevnen. Årets RI president 
har vært med å sette disse om
rådene.

Distriktets mål er som sagt RI 
presidentens mål med 4 nye 
klubber og 100 medlemmer. I til
legg ønsker vi 1500 USD til End 
Polio Now og 100 USD per med
lem til TRF Annual Fund.

Det er viktig å engasjere med
lemmene i klubben. Vi er jo "peo
ple of Action". Klubben kan 
f.eks.. starte et nytt prosjekt. 
Trekke nye medlemmer inn i 
prosjekter. Bedriftsbesøk. Besøke 
naboklubber. Lage 3årig stra
tegiplan. Være med på Rotary 
Business Network. Delta på dis
triktskonferansen og på Conven
tion!

Nittedal RK har som eksempel 
startet en matfestival i samarbeid 
med lokale aktører. 

Marit slår også et slag for Club 
Visioning og husker Skjeberg RK 

var med tidlig hvor Konrad fasili
terte og tok film og bilder. Dette 
kan klubben gjøre igjen nå etter 
sammenslåingen. Hele 25 klub
ber har til nå vært igjennom 
prosessen.

Rotary Business Network 
(RBN) er en suksess. To avdelin
ger finnes. RBN Sør på Kihl gård 
i Råde og RBN Romerike på 
Lillestrøm. Grupper finnes på 
Facebook med program og møte
datoer.

Rotary Leadership Institute 
(RLI) er et lederutdannings
program for Rotarianere som 
ønsker å lære om ledelse og Rota
ry. Våren 2025 starter program
met opp og går over 3 lørdager 
fra 08:30 til 16:00. Her er det 
mulig å melde seg på og første 
mann til mølla gjelder.

Distriktskonferansen 2024 ble 
holdt på Olavsgård Hotell med 
200 deltagere. Tips til neste år er 
å gi en dagpakke til nye medlem
mer. Konferansen 2025 blir på 
Jeløy eller Oslo den 6.9.

Nittedal Rotaryklubb har selv 
et stort engasjement og nå nyle 
med å etablere matfestival som 
drar mange besøkende. Noe som 
ikke var flytt så lykket var fro
kostmøter på stasjonen. Etter tre 
møter la de ned prosjektet grun
net lite fremmøte. Det går også 
engasjere utenfor klubben. Med 
synlighet i avsier. Andre lokale 
prosjekter. Klubbaktiviteter på 
FB og hjemmeside. Invitere gjes
ter på møter. Delta på markeds
dager. PHF til lokale ildsjeler. 
Etc. Guvernøren minner også på 
om RYLA og Rotary Youth 
Exchange programmene. 

Om Polio. Rotary har vært 
aktive på Gaza etter meldinger 
om polioutbrudd. Vi forplikter 
USD 500 000 for å styre initiati
vet der. Poliomyelitt er en svært 
smittsom sykdom som oftest 
rammer barn under 5 år. Det fin
nes ingen kur men en vaksine 
som beskyttelse. Husk Polioda
gen den 24.10.

Så litt om The Rotary 
Foundation (TRF). TRF er Rota
ry sin sparegris og bank. Her kan 
man søke etter penger i Global 
Grant prosjekter, District Grant 
prosjekter eller Disaster Fund. 
Eksempel. År 0 og 1 mill kr inn til 
TRF Annual Fund. År 1 renter 
legges til. År 2 renter legges til. 
År 3 kan distriktet ta ut 250 
tusen kr til fordeling til lokal pro
sjekter. 250 tusen står igjen på et 
fond i distriktet og kan brukes til 
globale prosjekter og 500 tusen 
går til verdensfondet. Tips til 
klubben er å søke om penger til 
globale og lokal prosjekter. I 
2023/24 var det penger til overs.

Marit avslutter med et godt 
Rotaryutsagn: ONE PROFITS 
MOST, WHO SERVES BEST. 

Red. kommentar: Kanskje på 
norsk: Den som tjener mest, er 
den som tjener best.

Marit høstet stor applaus og 
president Herleik takket så me
get og overrakte en presang fra 
Brandstorp Gårdsbutikk som 
takk.

Stein Juliussen minnet om 
julebordet. Presidenten minnet 
om neste møte hvor vi forhåpent
lig får besøk av Ordføreren. Så 
ønsket han alle vel hjem!

Av Rune Larsen

President Herleik åpner møtet!

Pent pyntede Rotarianere klar til 
guvernørens presentasjon.

Distriktsguvernør Marit Liv 
Solbjørg.

F.v. President Herleik Rønningen, Distriktsguvernør Marit Liv 
Solbjørg, Assisterende guvernør Rune Larsen 


